


Přítomni:
Ing. Petra Bednářová Ph.D., Mgr. Zdeněk Caha, Ph.D., Lenka Dvořáková, prof. Ing. Radimír 
Novotný, DrSc., Ing. Ludmila Opekarová, Ph.D., Eva Pšikalová, Ing. Pavel Rousek, Bc. Vojtěch Stehel, 
Michal Štěrba.

Nepřítomni:
Ing. Zdeněk Raab, doc. PhDr. Miroslav Somr, DrSc.

Hosté:
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D. a veřejnost.

Zasedání Akademického senátu VŠTE se zúčastnilo 9 členů. Akademický senát VŠTE byl 
usnášeníschopný. Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla místopředsedkyně Eva Pšikalová, zápis 
provedla tajemnice AS Ing. Zdeňka Chmelová.

Program řádného 30. zasedání:
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání ze dne 21. 5. 2010
2. Volba předsedy AS
3. Řešení dlouhodobé nepřítomnosti místopředsedy
4. Různé

Místopředsedkyně přivítala nové členy akademického senátu, kteří vzešli z voleb konaných 
18. a 19. května 2010, a předala jim osvědčení o zvolení. Novými členy se stávají: Ing. Pavel Rousek, 
Mgr. Zdeněk Caha, Ph.D. Tito náhradníci postoupili na pozici členů AS, pro ukončení činnosti 
Mgr. Věry Kurcové a Mgr. Bronislavy Šimsové.

Ad. 1. Kontrola zápisu z minulého zasedání akademického senátu
K zápisu z 29. zasedání nejsou žádné připomínky.

Proběhla diskuze nad tématem, jaká bude podoba zápisů ze zasedání akademického senátu. Bylo 
navrženo zvolení člena akademického senátu, který bude ověřovat právní čistotu zápisů a veškeré 
činnosti týkající se AS. Dalším bodem diskuze bylo navržení pracovní skupiny, která by nesla 
odpovědnost za přípravu voleb do AS.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE navrhuje jako členy pracovní skupiny pro přípravu voleb do 
AS Ing. Pavla Rouska a Evu Pšikalovou.
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Hlasování o tomto návrhu:
7 – 0 – 2
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl přijat.

Ad. 2. Volba předsedy akademického senát
Návrh: místopředsedkyně Eva Pšikalová navrhla na předsedu AS prof. Ing. Radimíra Novotného, DrSc.
Volba probíhá veřejně a přímou volbou.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE zvolil prof. Ing. Radimíra Novotného, DrSc. předsedou 
akademického senátu.

Hlasování o tomto návrhu:
8 – 0 – 1
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl přijat.

Ad. 3. Řešení dlouhodobé nepřítomnosti místopředsedy Ing. Zdeňka Raaba
Diskuze: Bc. Vojtěch Stehel podal návrh na odvolání stávajícího místopředsedy AS Ing. Zdeňka Raaba 
a zvolení nového místopředsedy AS.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE navrhuje odvolat místopředsedu AS Ing. Zdeňka Raaba.

Hlasování se účastní pouze členové AS z řad akademických pracovníků. Pro přijetí usnesení jsou 
nejméně 4 hlasy.

Hlasování o tomto návrhu:
4 – 0 – 1
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl přijat.

Bc. Vojtěch Stehel navrhl na post místopředsedy AS Ing. Pavla Rouska.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE navrhuje zvolení Ing. Pavla Rouska jako nového místopředsedy 
AS.

Hlasování o tomto návrhu:
4 – 0 – 1
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl přijat.
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Návrat k diskuzi o bodu 1 – Zvolení osoby, která by dohlížela na právní čistotu zápisů a veškerou 
činnost týkající se AS.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE pověřuje místopředsedu z řad akademických pracovníků 
akademického senátu kontrolou legislativní čistoty činnosti senátu Ing. Pavla Rouska. V době jeho 
nepřítomnosti jej zastupuje místopředseda za studentskou komoru.

Hlasování o tomto návrhu:
8 – 0 – 1
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl přijat.

Ad. 4. Různé
• Předkládá pověřený rektor Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D.:
Informace o návrhu rozpočtu VŠTE. V současné době jsou realizována úsporná opatření. Hospodaření 
je vyrovnané, bez nutnosti úvěru.
Rozpočet ke schválení bude předložen na začátku příštího akademického roku.
Rozpočet ke schválení bude předložen AS na začátku příštího akademického roku.
Počet studentů – metodika MŠMT nebyla ještě schválena. Poslední návrh pokud bude schválen 
(předpokládá se 18. 6. 2010), nám umožní přijmout více jak 1050 studentů.
Reakce MŠMT na náš dopis. Odpověď se nese v duchu tiskové zprávy MŠMT, která byla vydána 
v reakci na dotazy médií. Jednalo se o fázi úvah a vyjádřili omluvu, že došlo k politováníhodnému 
nedorozumění.
VŠTE zvažuje žalobu na MŠMT. VŠTE nesouhlasí s výkladem zákona č. 2/1969 Sb, o zřízení 
ministerstev a jiných ústředních orgánů státní správy, ve znění pozdějších předpisů, ze strany MŠMT, 
ani s dosavadním postupem MŠMT. VŠTE chápe celou záležitost (i zmíněný výklad zákona č. 2/1969) 
jako nebezpečný precedent, kdy ústřední orgán státní správy zasahuje do samosprávy vysoké školy. 
Bylo podáno trestní oznámení na Ing. Bc. Miroslava Krejču, CSc. pro spáchání trestného činu pomluvy. 
MŠMT a prezidentské kanceláři byly zaslány žádosti o vysvětlení v jejich nečinnosti při jmenování 
rektora VŠTE. Další postup bude řešen v součinnosti s právními zástupci VŠTE. Výrazný odliv zájemců 
o studium dle prorektorky pro studium a pedagogickou činnost nebyl zatím zaznamenán.
• Předkládá Bc. Vojtěch Stehel:
Informace Vojtěcha Stehela z Rady Vysokých škol – Finanční pomoc studentům – 200stránkový 
dokument, který má vést k přípravě zákona o půjčkách, grantech, školném apod. Vláda jej vzala na 
vědomí a s dokumentem se bude nadále pracovat a řešit se připomínkování. Studentská komora a další 
členové reprezentace VŠ měli mnoho připomínek, které však nebyly zcela relevantně vypořádány.

Tajemnice rady studentské komory zasílá pravidelný přehled zástupcům RVŠ, co všechno je řešeno 
na úrovni školství v médiích. Bc. Stehel ukládá tyto informace v informačním systému VŠTE – IS/
Dokumenty/Úřední deska/Akademický senát/Rada vysokých škol/Studentská komora a navrhuje, aby 
informace z RVŠ byly součástí programu každého řádného zasedání AS.
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• Předkládá Eva Pšikalová:
Místopředsedkyně Eva Pšikalová prezentovala otevřený dopis Mgr. Bronislavy Šimsové, která žádala 
o to, aby byl dopis přiložen jako příloha k zápisu.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE je proti přiložení otevřeného dopisu k zápisu ze zasedání AS, 
který Mgr. Bronislava Šimsová zaslala dne 26. 5. 2010 ke zveřejnění.

Hlasování o tomto návrhu:
8 – 0 – 1
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl přijat.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE se distancuje od veškerých prohlášení bývalé předsedkyně 
a bývalého místopředsedy Akademického senátu VŠTE

Hlasování o tomto návrhu:
9 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl přijat.

Návrh na příští zasedání AS – 15. 9. 2010 v 10.00 hod v D614.

V Českých Budějovicích dne 21. 6. 2010

Zapsala:  Ing. Zdeňka Chmelová

Ověřila: Eva Pšikalová v. r.

  Ing. Pavel Rousek v. r.
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